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Zwracam się z wnioskiem o wznowienie starań w PKP SA w sprawie remontu dworca PKP w 

Lubaczowie. 

W tej sprawie toczyły się negocjacje i prowadzone były uzgodnienia w 2018r. Według pozyskanych 

informacji w 2018 r. PKP SA podjęły decyzję o modernizacji dworca i opracowały dokumentację w 

tym zakresie i zapowiedziały prace modernizacyjne od 2019r. Rada Miejska w Lubaczowie wystąpiła 

zaś do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o pozytywne zaopiniowanie projektu, według 

którego budynek uzyskałby wygląd jaki .posiadał w okresie jego wybudowania na początku XIX w. 

Jednakże do chwili obecnej nie podjęto prac modernizacyjnych dworca PKP w Lubaczowie. 

Pozyskałam informacje, że władze samorządu powiatowego w Lubaczowie również zamierzają 

wystąpić do PKP SA z apelem o modernizację dworca PKP w Lubaczowie. 

Z uwagi na duże znaczenie dworca PKP dla mieszkańców miasta jak i powiatu, w tym i duże 

znaczenie wizerunkowe dla Lubaczowa jak i niekwestionowaną wartość historyczną obiektu, proszę 

o wystąpienie do PKP SA o w sprawie podjęcia zapowiedzianych prac remontowych. 
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